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Lajosmizse Város Önkormányzata 

Képviselő-testületének 

Önkormányzati Bizottsága 

Ikt. sz: LMKOH/728-9/2023. 

 

Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő- 

testületének Önkormányzati Bizottsága 

2023. május 16-án, délután megtartott  n y í l t   bizottsági üléséről 

készült jegyzőkönyv 
 

Az ülésen hozott határozatok száma és tárgya: 

 

74/2023. (V. 16.) ÖB hat.  Állásfoglalás az országgyűlés békepárti  

határozatával kapcsolatban 

 

75/2023. (V. 16.) ÖB hat.  Lajosmizsei Települési Értéktár  

Bizottsága tag választása 

 

76/2023. (V. 16.) ÖB hat. Lajosmizse Város Önkormányzata Intézménye- 

inek Gazdasági Szervezete Szervezeti és Működési 

Szabályzatának módosítása 

 

77/2023. (V. 16.) ÖB hat.  Lajosmizse közrend- és közbiztonsági  

helyzetéről szóló beszámoló elfogadása 

78/2023. (V. 16.) ÖB hat.  Lajosmizse Város Önkormányzata gyermekjóléti  

és gyermekvédelmi feladatai ellátásának 

értékelése 

 

79/2023. (V. 16.) ÖB hat. Lajosmizse Város Önkormányzata 

Intézményeinek Gazdasági Szervezete 2022. évi 

tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása 

 

80/2023. (V. 16.) ÖB hat.  A 154/2022. (X.20.) önkormányzati határozat  

költségvetést érintő „kifizetések zárolása” 

szövegrészének hatályon kívül helyezése 

 

81/2023. (V. 16.) ÖB hat. Beszámoló a 2022. január 01-től 2022. december 

31-ig tartó időszakban a Képviselő-testület által 

meghozott és 2022. december 31-ig lejárt 

határidejű határozatainak végrehajtásáról  
 



2 
 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Önkormányzati 

Bizottsága 2023. május 16-án kedden délután 15.09 órakor Lajosmizse Város 

Önkormányzat Dísztermében megtartott soros n y í l t bizottsági ülésről. 

 

Jelen vannak: Belusz László bizottság elnöke 

   Sebők Márta  bizottság tagja 

   Borbély Ella            bizottsági tagja 

   Bagó István  bizottság tagja 

  

Sápi Tibor bizottság tagja bejelentéssel van távol az ülésről. 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: Basky András polgármester 

      dr. Balogh László jegyző 

      Muhariné Mayer Piroska aljegyző 

      dr. Tóth Andrea jegyzői irodavezető 

      Szilágyi Ödön Önkormányzati Iroda irodavez. 

      Gulyás Attiláné pénzügyi referens 

      Gulyás Annamária pénzügyi irodavezető 

      Gyurgyik Erzsébet vezetői referens 

      Rostásné Rapcsák Renáta vezetői referens

      Sipos Ágnes Meserté Óvodavezető 

      Zsolnainé Cserni Andrea IGSZ vezető 

      Vörösné Gajdácsi Anita EGYSZI int.vez.h. 

      dr. Bartalné Sipos Alexandra igazgatási üi.

      Földházi Zoltán kertészeti ágazatvezető 

       

       

Jegyzőkönyvvezető: Márton Györgyné 

 

Belusz László ÖB elnök 

Tisztelettel köszöntöm a mai nyílt bizottsági ülésünkön megjelenteket. Megállapítom, 

hogy ülésünk határozatképes, mert az 5 fő bizottsági tagból 4 fő jelen van. Sápi Tibor 

bizottsági tag bejelentéssel van távol.  

A meghívót mindenki megkapta, az abban foglalt napirendi pontok mindenki előtt 

ismertek. Kérdezem, hogy van-e valakinek kiegészítésre, illetve módosításra javaslata? 

Amennyiben nincs, s egyetértünk a meghívó szerinti napirendi pontok tárgyalásával, 

kérem, kézfelemeléssel jelezzük. 

Megállapítom, hogy a bizottság 4 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 

az alábbi napirendi pontok tárgyalását fogadta el: 
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Napirendi pontok:        Előterjesztő: 

1./ Állásfoglalás az országgyűlés békepárti határozatá-  dr. Adonyi Lajos 

     val kapcsolatban        alpolgármester 

 

2./ Lajosmizsei Települési Értéktár Bizottságba tag válasz-  Basky András 

     tása         polgármester 

 

3./ Lajosmizse Város Önkormányzata Intézményeinek   Basky András 

     Gazdasági Szervezete Szervezeti és Működési Szabály-  polgármester 

     zatának módosítása    

 

4./ Lajosmizse Város közrend- és közbiztonsági helyzeté-   Basky András 

     ről szóló beszámoló elfogadása      polgármester 

 

5./ Lajosmizse Város Önkormányzata gyermekjóléti és    Basky András 

     gyermekvédelmi feladatai ellátásának értékelése     polgármester 

 

6./ Lajosmizse Város Önkormányzata Intézményeinek Gaz-    Basky András 

     dasági Szervezete 2022. évi tevékenységéről szóló beszá-    polgármester 

     moló elfogadása 

 

7./ Beszámoló a 2022. január 01-től 2022. december 31-ig     Basky András 

     tartó időszakban a Képviselő-testület által meghozott és    polgármester 

     2022. december 31-ig lejárt határidejű határozatainak vég-  

     rehajtásáról 

 

8./ Egyebek 

 

Zárt napirend 

 

1./ Első lakáshoz jutók támogatása iránti kérelem         Belusz László 

                                                                                                         ÖB elnök 
 

1./ Napirendi pont 

Állásfoglalás az országgyűlés békepárti határozatával kapcsolatban 

Belusz László ÖB elnök 

Szita Károly a Megyei Jogú Városok Szövetségének Elnöke azzal a felhívással fordult 

a magyar önkormányzatokhoz, hogy csatlakozzanak ahhoz a békepárti határozathoz, 

amit az Országgyűlés 2023. március 31-én elfogadott az orosz ukrán háború egy éves 

évfordulójára. A béke pártján áll mindenki. Fegyverrel a békét nem lehet megteremteni. 

Békét kell teremtenünk, az a kérés, hogy mindenki csatlakozzon ehhez a határozathoz.  

Kérdezem ezzel kapcsolatban van-e javaslat. Egyetértünk vele. Aki elfogadja, hogy 

csatlakozzunk az országgyűlés békepárti határozatához, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
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Megállapítom, hogy a bizottság 4 igen szavazattal- ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 

az alábbi határozatot hozta: 

74/2023. (V. 16.) ÖB hat. 

Állásfoglalás az országgyűlés békepárti  

határozatával kapcsolatban 

HATÁROZAT 

 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ön- 

   kormányzati Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-tes- 

tületnek fogadja el az orosz-ukrán háború egyéves évfordulójáról 

szóló 5/2023.(II.31.) OGY határozatot, az abban foglaltakkal 

egyetértve. 

Határidő:  2023. május 18. 

Felelős:      PEB  

 

2./ Napirendi pont 

Lajosmizsei Települési Értéktár Bizottságba tag választása 

Belusz László ÖB elnök 

Rostásné Rapcsák Renáta készítette az előterjesztést, bizottságunk kapta meg 

véleményezésre.  

A Települési Értéktár Bizottság 5 fő taggal működik.   

Elnöke: Lajosmizse város mindenkori Polgármestere,  

Tagjai: 1./ Lajosmizse Város Művelődési Ház és Könyvtár mindenkori Igazgatója 

             2./ Kocsis Györgyné 

             3./ Rimóczi László  

Sólyom János volt az ötödik tag, aki 2023. február 29-én eltávozott tőlünk és új tagot 

kell választani. Van-e valakinek javaslata erre? 

Sebők Márta ÖB tag 

Adonyi Gabriellára, vagy Gajdácsi Ákosnéra gondoltam. 

 

15.10 órakor szünet 

 

A szünet ideje alatt polgármester úr felhívta Adonyi Gabriellát, s megkérdezte tőle, hogy 

tudná-e vállalni a Lajosmizsei Települési Értéktár Bizottságba a tagsági tisztséget. 

 

15.15 órakor folytatódik az ülés. 

 

Basky András polgármester 

Adonyi Gabriella vállalta a Lajosmizsei Települési Értéktár Bizottságba a tagsági 

tisztséget, s hozzájárult testületi ülésen, és ezen az ülésen is a nyílt ülésen való 

tárgyaláshoz. 
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Belusz László ÖB elnök 

Köszönöm. Aki egyetért azzal, hogy a Települési Értéktár Bizottságba az 5. tag legyen 

Adonyi Gabriella, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a bizottság 4 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 

az alábbi határozatot hozta: 

75/2023. (V. 16.) ÖB hat. 

Lajosmizsei Települési Értéktár  

Bizottsága tag választása 

HATÁROZAT 

 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ön- 

   kormányzati Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-tes- 

   tületnek, hogy Adonyi Gabriella lajosmizsei lakost a Települési 

   Értéktár Bizottság tagjává válassza. 

   Határidő: 2023. május 18. 

   Felelős:     ÖB 

 

3./ Napirendi pont 

Lajosmizse Város Önkormányzata Intézményeinek Gazdasági Szervezete 

Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása 

Belusz László ÖB elnök 

A 0,75 fő Sportcsarnok gondnoki feladatokat ellátó személy teljes foglalkoztatása, azaz 

1 főre emelése szükségessé vált, ezt a Képviselő-testület korábban már engedélyezte, 

így szükséges az Intézmény Szervezeti és Működési Szabályzatában is átvezetni. 

Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, észrevétel? Nincs. 

Aki elfogadja Lajosmizse Város Önkormányzata Intézményeinek Gazdasági Szervezete 

Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítását, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a bizottság 4 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 

az alábbi határozatot hozta: 

76/2023. (V. 16.) ÖB hat. 

Lajosmizse Város Önkormányzata Intézményeinek 

Gazdasági Szervezete Szervezeti és Működési Szabályzatának  

módosítása 

HATÁROZAT 

 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ön- 

   kormányzati Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testü- 

   letnek Lajosmizse Város Önkormányzata Intézményeinek Gaz- 

   dasági Szervezete Szervezeti és Működési Szabályzatának mó- 

   dosítását. 

   Határidő: 2023. május 18. 

   Felelős:     ÖB 
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4./ Napirendi pont 

Lajosmizse közrend- és közbiztonsági helyzetéről szóló beszámoló elfogadása 

Belusz László ÖB elnök 

A rendőrkapitánynak évente be kell számolni az éves helyzetről, a közbiztonság 

helyzetéről. Czigány János készítette a beszámolót. A mellékletben láthatjuk a 

beszámolót. A rendőrség hatásköre öt településre terjed ki. A helyi polgárőrökkel adnak 

szolgálatot. Az elmúlt évben 4 esetben volt gépkocsi lopás, elfogták a tetteseket. Kiemelt 

bűncselekmény 174 esetben történt. 2022. évben a közterületi eredményességmutató 53 

%. 41 esetben jártak el ittasság miatt. 

2022. évben 22.280 óra számban voltak jelen közterületeken, védték a lajosmizsei 

lakosokat. 25 fő került elfogásra, 2022-ben 60 fő bűncselekményt elkövető kapott 

büntetést. Mindenre kiterjedő részletességgel készült a beszámoló. A rendőrség mindig 

készségesen végzi a munkáját.  

Megköszönjük a rendőrség beszámolóját, és munkáját, további eredményes munkát 

kívánunk nekik. Kérdés, észrevétel van-e? 

Sebők Márta ÖB tag 

A pandémia előtti időszakot kellett volna nézni, mert ez nem a valóságot tükrözi.  10 év 

alatt sikerült bekötni az optikát a rendőrségre. 

dr. Balogh László jegyző 

10 millió forint értékű eszközt átadtunk a rendőrkapitány úrnak, (laptop, kamera, tablet, 

pendrive). 

Timafalvi László Kecskemét új rendőrkapitánya a napokban járt nálunk. 15 évig volt 

Kiskunfélegyháza rendőrkapitánya. Bízunk benne, hogy a kecskeméti rendőrkapitány 

és a lajosmizsei rendőrkapitány színvonalasan fog működni. Azt ígérte, hogy a 

létszámgondokat szeretné megoldani az őrsön, annak ellenére, hogy kevés a jelentkező. 

Igyekeznek stabilizálni a létszámot Lajosmizsén. Akciókat terveznek, ellenőrzéseket 

végeznek, intézkedéseket tesznek. Nagyobb energiával fognak ellenőrizni a településen. 

Sebők Márta ÖB tag 

Nagy bajok vannak a településen a bűnelkövetők miatt, én azt gondolom. 

Basky András polgármester 

Nagyon nehéz az elkövetőket tetten érni, mondta a rendőrkapitány, amikor látogatást 

tett nálam, s beszélgettünk Lajosmizse bűnügyi helyzetéről. 

Sebők Márta ÖB elnök 

Lajosmizse közbiztonságára nagy hatással van az E-5-ös út közelsége.  Kecskemét miért 

ilyen? 

dr. Balogh László jegyző 

Kecskeméten kevés a járőr. Lajosmizsei rendőrök adnak többször szolgálatot 

Kecskeméten. Lajosmizsén 25 főből 20 fő van jelenleg állományban. 

Belusz László ÖB elnök 

Van-e kérdés, észrevétel? Nincs. Köszönjük a rendőrség munkáját, további sikeres 

munkát kívánunk nekik. Elfogadásra javasoljuk a beszámolót. Aki ezzel egyetért, 

kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
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Megállapítom, hogy a bizottság 4 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 

az alábbi határozatot hozta: 

77/2023. (V. 16.) ÖB hat. 

Lajosmizse közrend- és közbiztonsági  

helyzetéről szóló beszámoló elfogadása 

HATÁROZAT 

 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ön- 

   kormányzati Bizottsága elfogadásra javasolja a Lajosmizse köz- 

   rend- és közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolót. 

   Köszönet a rendőrség munkájáért, további sikeres munkát kívá- 

   nunk az elkövetkező időben. 

   Határidő:  2023. május 18. 

   Felelős.      ÖB 

 

5./ Napirendi pont 

Lajosmizse Város Önkormányzata gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatai 

ellátásának értékelése 

Belusz László ÖB elnök 

Az 1997. évi XXXI. törvény értelmében minden év május 31-ig a gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatok ellátásáról átfogó értékelést kell készíteni.  

 

A gyermekvédelemi és gyermekjóléti beszámoló összeállításához felkért 

Intézmények/Hivatalok: 

- Lajosmizse Város Önkormányzata Egészségügyi, Gyermekjóléti és Szociális 

Intézménye 

- Meserét Lajosmizsei Napközi Otthonos Óvoda és Bölcsőde  

- Meserét Lajosmizsei Napközi Otthonos Óvoda és Bölcsőde Bölcsődei 

Intézményegysége 

- Lajosmizsei Fekete István Sportiskolai Általános Iskola 

- Lajosmizsei Közös Önkormányzati Hivatal 

- Lajosmizse Város Önkormányzata Intézményeinek Gazdasági Szervezete 

- Bács-Kiskun Megyei Kormányhivatal Igazságügyi Szolgálata  

- Kecskeméti Rendőrkapitányság Lajosmizse Rendőrőrs 

 

Nagyon fontos a gyermekek segítése, figyelése, hogy amikor segítségre szorulnak, 

minél hamarabb tudjanak segítséget nyújtani részükre. Láthatjuk az esetszámokat, hogy 

mely intézménynél milyen feladatokkal dolgoznak. Cél, hogy már a bölcsődében, 

óvodában be tudjanak avatkozni, akinek szüksége van rá. Nagyon fontos feladat. 

Mindenkinek a munkáját köszönöm, aki ebben tevékenykedett. 

Sebők Márta ÖB tag 

2012-2022. tábla mutat jelzéseket. A jelzőrendszer nem megfelelően működik, vagy mi 

a probléma? Elvész a gyermek. 

dr. Balogh László jegyző 

Az óvoda, iskola, bölcsőde látja a gyermekeket. 
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Borbély Ella ÖB tag 

Én, mint óvónő, a jelzőrendszer egyik alkotó része vagyunk. Ha bármit észreveszünk a 

gyermeken, azonnal jelzünk. Van egy gyermekvédelmi felelősünk, aki továbbítja a 

jelzéseket. Ami gond, probléma szokott lenni, hogy nem látogatják a gyermekek az 

óvodát és az óvodából való hiányzást leigazolja a házi gyermekorvos. Ez gond volt 10 

éve, 15 éve is és jelenleg is.  

Ha gyermekveszélyeztetésről van szó, azonnal működik a dolog. 

dr. Balogh László jegyző 

A családon belüli erőszak szaporodik, nagyon sok családon belül van erőszakos 

viselkedés a gyermekkel szemben. 

Belusz László ÖB elnök 

Valamilyen társadalmi helyzethez kapcsolódik, anyagi helyzethez, iskolai 

végzettséghez? 

dr. Balogh László jegyző 

Alkohol, drog, erőszakos bűncselekmény. Beidézzük, elmondjuk, hogy mi a lehetőség, 

rendőrségre adjuk az ügyet. 

Sipos Ágnes Meserét Óvodavezető 

Ígéretet tesznek az ilyen szülők, de az erőszak nem szűnik meg. Védelembe lehet venni 

a gyermekeket, két évig lehet meghosszabbítani. Nem a szakemberek túlkapása az, hogy 

ha a gyermekek kiemelésre kényszerülnek, hanem a szülők nem tudják ellátni a 

feladatukat. Nevelőszülőnek nem jelentkeznek, mert olyan nehéz nevelésű gyermekek 

kerülnek hozzájuk, hogy nem tudják az ellátásukat biztosítani. Nem könnyű ilyen sérült 

gyermekekkel foglalkozni. 

Borbély Ella ÖB tag 

Érzelmi oldala is van ennek a dolognak, mert ha felnevel valaki egy gyermeket kicsi 

kora óta, s elkerül tőle, az nyomot hagy a szülőben. 

Belusz László ÖB elnök 

Nagyon oda kell figyelni a gyermekre, hogy minél jobb életet tudjanak élni. Van-e a 

beszámolóval kapcsolatban észrevétel, javaslat? Ez nagyon nehéz feladat, mindenkinek 

a munkáját megköszönöm, aki ebben nap, mint nap rész vesz. Köszönöm a beszámolót, 

elfogadásra javaslom. Van-e még hozzászólás? Nincs.  

Aki elfogadja Lajosmizse Város Önkormányzata gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatai ellátásának érétkelését, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a bizottság 4 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 

az alábbi határozatot hozta: 

78/2023. (V. 16.) ÖB hat. 

Lajosmizse Város Önkormányzata gyermekjóléti  

és gyermekvédelmi feladatai ellátásának értékelése 

HATÁROZAT 

 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ön- 

   kormányzati Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-tes- 

   tületnek Lajosmizse Város Önkormányzata gyermekjóléti és  

   gyermekvédelmi feladatai ellátásának értékelését. 

   Határidő: 2023. május 18. 

   Felelős:     ÖB 
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6./ Napirendi pont 

Lajosmizse Város Önkormányzata Intézményeinek Gazdasági Szervezete 2022. 

évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása 

Belusz László ÖB elnök 

Az előterjesztést készítette Rostásné Rapcsák Renáta, bizottságunk kapta meg 

véleményezésre. Zsolnainé Cserni Andrea készítette az elmúlt évről a beszámolót, 

melyben bemutatja a napi feladatokat. Az elmúlt évben bevezetésre került az étkezési 

program, ami lehetővé teszi a naprakész étkeztetést. 

Az elmúlt időszakban az energiaárakkal is számolni kellett a nyersanyagárak mellett. 

Meg szeretném köszönni a munkájukat. Van-e kiegészítenivaló a beszámolóval 

kapcsolatban? 

Zsolnai Cserni Andrea IGSZ vezető 

Nem kívánok kiegészítést tenni, a beszámolóban leírtam mindent részletesen. 

Belusz László ÖB elnök 

Van-e egyéb kérdés? 

Borbély Ella ÖB tag 

Szünidőben gondoskodni kell a gyermekek szünidei étkeztetéséről. Most bevezették, 

hogy konzervet vehetnek át a szülők a nyári étkeztetésre. Ez jó dolog, mert nem a kukába 

kerül a főtt étel. 

Sebők Márta ÖB tag 

Nem lehet több gyermeket átirányítani a bankon át történő térítési díj fizetésre? 

Zsolnainé Cserni Andrea IGSZ vezető 

1/3 rész fizet készpénzzel, 1/3 rész utalással, 1/3 rész bank kártyával. 

Sebők Márta ÖB tagja 

Köszönjük. 

Basky András polgármester 

Jó lenne, ha minél többen banki átutalással fizetnének. 

Belusz László ÖB elnök 

A beszámolóval kapcsolatban van-e kérdés? Nincs. Meg szeretném köszönni a 

beszámolót és a munkájukat, további jó munkát kívánok. 

Aki elfogadja Lajosmizse Város Önkormányzata Intézményeinek Gazdasági Szervezete 

2022. évi tevékenységéről szóló beszámolót, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a bizottság 4 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 

az alábbi határozatot hozta: 

79/2023. (V. 16.) ÖB hat. 

Lajosmizse Város Önkormányzata Intézményeinek 

Gazdasági Szervezete 2022. évi tevékenységéről szóló 

beszámoló elfogadása 

HATÁROZAT 

 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ön- 
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   kormányzati Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-tes- 

   tületnek Lajosmizse Város Önkormányzata Intézményeinek Gaz- 

   dasági Szervezete 2022. évi tevékenységéről szóló beszámolót. 

   Határidő: 2023. május 18. 

   Felelős:     ÖB 

 

 

7./ Napirendi pont 

Beszámoló a 2022. január 01-től 2022. december 31-ig tartó időszakban a 

Képviselő-testület által meghozott és 2022. december 31-ig lejárt határidejű 

határozatainak végrehajtásáról  

Belusz László ÖB elnök 

A Képviselő-testület döntését követően 5 napon belül kell végrehajtani a határozatokat 

és a rendeleteket. Ez leírásra került. Kérdezem, hogy van-e valakinek ezzel kapcsolatban 

kérdése? 

Basky András polgármester 

A rezsicsökkentéssel kapcsolatos intézkedést meghoztuk, hogy az intézményekben a 

kifizetéseket aláírásommal ellenjegyezni kell. Nem tudom, hogy szükség van-e erre 

továbbiakban? Szükséges-e mindent aláíratni, vagy összeghatárhoz kötni, mert egy kicsi 

csúszás van emiatt az ügyintézésben. Meg is lehetne szüntetni. Most mindent alá kell 

írni. Indokolatlannak tartom, hogy 1-2 ezer forintos számlákkal jönnek a kollégák. 

Belusz László ÖB elnök 

Az intézményvezetők ezt hatáskörükben tudják intézni. 

Basky András polgármester 

Hozhatnánk olyan határozatot, hogy ezt a pontját megszüntetjük az akkori 

intézkedésünknek. 

Belusz László ÖB elnök 

Rendben van. 

Aki egyetért azzal, hogy a rezsicsökkentéssel kapcsolatos intézkedések során azt a 

meghozott intézkedést, mely szerint az intézményekben a dologi és beruházási kiadások 

esetében az összes tételt polgármesteri aláírással kell ellenjegyezni, a továbbiakban 

megszüntetni javasoljuk, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a bizottság 4 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 

az alábbi határozatot hozta: 

80/2023. (V. 16.) ÖB hat. 

A 154/2022. (X.20.) önkormányzati határozat  

költségvetést érintő „kifizetések zárolása” szövegrészének 

hatályon kívül helyezése 

HATÁROZAT 

 

 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ön- 

   kormányzati Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 
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   a 154/2022. (X. 20.) önkormányzati határozat alábbi szövegrészét 

helyezze hatályon kívül: 

 

„Az önkormányzati és intézményi költségvetésből a kifizetések 

zárolása. A dologi és beruházási kiadások esetében az új 

kötelezettségvállalásokhoz -kivéve az elnyert közbeszerzéssel 

érintett kiadásokat - polgármesteri engedély szükséges.” 

 

Határidő: 2023. május 18. 

Felelős:     ÖB 

 

Belusz László ÖB elnök 

Aki a 2022. január 01-től 2022. december 31-ig tartó időszakban a Képviselő-testület 

által meghozott és 2022. december 31-ig lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról 

szóló beszámolót elfogadja, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a bizottság 4 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 

az alábbi határozatot hozta: 

81/2023. (V. 16.) ÖB hat. 

Beszámoló a 2022. január 01-től 2022. december 31-ig 

tartó időszakban a Képviselő-testület által meghozott és  

2022. december 31-ig lejárt határidejű határozatainak  

végrehajtásáról  

HATÁROZAT 

 

    

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ön- 

   kormányzati Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-tes- 

tületnek a 2022. január 01-től 2022. december 31-ig tartó 

időszakban a Képviselő-testület által meghozott és 2022. december 

31-ig lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról szóló 

beszámolót. 

 

Határidő: 2023. május 18. 

Felelős:     ÖB 

 

8./ Napirendi pont 

Egyebek 

Belusz László ÖB elnök 

Van-e valakinek az egyebekben hozzászólása? 

Basky András polgármester 

Arról volt szó, hogy mentési pont fog kialakulni Lajosmizsén. Kérdeztem, hogy hogyan 

áll az ügy. Zentai úr visszaírta, hogy a hatósági engedélyeket megkérték, mentési pont 
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elindulásához szükséges a fedett hely és helyiség kell a két mentős kollégának. 

Vélhetően szeptember 1-jén elindul. Az ezzel kapcsolatos költségeket meg kell nézni és 

azt is megnézni, hogy hol lehet kialakítani. Vörösné Gajdácsi Anita EGYSZI int. vezető 

helyettestől kértem, hogy nézzék meg, hogy hol lenne a legideálisabb kialakítani ezt a 

fedett helyet, illetve, hogy ennek milyen költségei vannak, azt körbe kell járni. 

Tájékoztatásul mondtam el, hogy halad az ügy előre, vélhetően szeptember 1-jére 

kialakul, viszont a júliusi ülésen valamilyen döntést kell hoznunk, s egy kicsit 

készülnünk kell előre.  

Sebők Márta PEB elnök 

Ehhez nem kapunk anyagi támogatást? 

Basky András polgármester 

Ehhez nem kapunk anyagi támogatást, ezt a részét nekünk kell biztosítani. A helyiség 

adott, egy áramvételi lehetőséget is kell biztosítani a mentőautó eszközeihez, amik 

elektromos árammal működnek. 

Vörösné Gajdácsi Anita EGYSZI int.vez.h. 

Horváth Mihály urat, a mentőállomás vezetőjét megkérdeztük, hogy mekkora 

mentőautó fog Lajosmizsére érkezni. Mi úgy gondoltuk, hogy a legpraktikusabb az 

lenne, hogy a már meglévő garázsunkban ügyeletes autó parkol. Azt megtoldanánk egy 

beállóval, ami egy féltetős beálló lenne, s ott a fal külső felén van is áramvételi forrás. 

Ott minimális költségről lenne szó. A hőszivattyú telepítéssel kapcsolatban lenne 

pályázati lehetőség a TOP-os pályázat keretén belül. Ez a garázs falától 6 m-re van 

tervezve, tehát a mi terveink szerint beférne a garázs és a beálló közé a hőszivattyú. Ez 

a platánfáknak a kivágásával járna együtt, de mi ezt nem szeretnénk. Csak úgy tudnánk 

megoldani a mentőautó mozgását, ha kivágnánk ezt a két gyönyörű szép platánfát. 

A másik megoldás az lenne, hogy a letérkövezett kocsibejárót a Városház felőli oldalon 

hosszabbítanánk meg, s oda készítenénk egy beállót a mentőautónak. Ez csak úgy 

valósulhat meg, ha megkapjuk azt a plusz méteres parkoló részt, mert egyébként kevés 

lenne a hely, ha egy másik autónak is be kell állni az udvarba. A hátsó udvari megoldást 

tartjuk a legegyszerűbbnek, legpraktikusabbnak. Ott már a murvás burkolat is készen 

van. A mentési ponton részt vevő szakdolgozók elhelyezésére is már gondoltunk. 

Amennyiben az ügyelet megszűnik, akkor a nővér pihenő lenne a legalkalmasabb, mert 

ott van mini konyha is. Azt mondták, hogy nekik íróasztal, internet lehetőség szükséges. 

Az udvarra néző ablak megnyitásával, egy ajtó berakásával lenne a legegyszerűbb 

megoldás. Így az ügyeleti helyiséget lehetne használni további szakrendelésekre. 

Basky András polgármester 

Arra még nem kaptunk választ, hogy az új rendszer kialakításával az ügyeleti rendszer 

Lajosmizsén megmarad-e. Azt látjuk, hogy mindig egy-egy hónappal haladnak előre a 

rendszerben, s az utolsó hetekben van információ arról, hogy hogyan is fog a megyében 

alakulni a dolog. Megpróbáljuk mozgatni ezt a szálat is, hogy mi lesz az általános 

álláspont, vagy mit tudunk elérni e tekintetben. Fontos, hogy készüljünk rá, ne váratlanul 

érjen bennünket.  

Belusz László ÖB elnök 

Akik ügyeleten dolgoztak, azokkal mi lesz? 
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Basky András polgármester 

Akik ügyeleten dolgoztak, vagy tudunk nekik ajánlani más munkakört, amit elfogadnak, 

lehetőség van számukra a mentőszolgálathoz elhelyezkedni, ott képzésen kell részt 

venni, illetve vállalniuk kell azt, hogy ott végzik el a feladatot. Amennyiben úgy adódik, 

akkor végkielégítést kell nekik adni. Ez már felmérésre került. Sokan vannak, akik most 

kezdtek ezen a területen dolgozni, nekik nem hosszú a felmentési idő. Egy-két kolléganő 

van, akik régebb óta dolgoznak itt, közel állnak a nyugdíjhoz. Ha tudunk nekik ajánlani 

valamilyen feladatot, akkor jó, ha nem, akkor is valami jobb megoldást kell találnunk, 

mint a végkielégítés. A cél, hogy a még hátralévő néhány évig tudjanak feladatot kapni 

az Egészségházban. 

Borbély Ella ÖB tag 

Hány emberről van szó? 

Basky András polgármester 

Három sofőr, akikből ketten egy-két éve vannak a rendszerben, három nővér, közülük 

egy az, aki huszonéve van már a rendszerben, egy kolléganő babát vár, s egy kolléganő 

van, akinek több ideje van hátra a nyugdíjig, s neki biztos, hogy jó lenne valamiféle 

megoldást találni. Azzal a szemszöggel nézzük a dolgokat, hogy ha valahol üresedés 

van, akkor ott hátha ő el tudja látni a jelenlegi végzettségével a feladatot. Igyekszünk 

megoldást találni az ő sorsukra.  Az átalakításra fel fogunk készülni. 

Belusz László ÖB elnök 

Az átalakítással megvárjuk a döntést, hogy aláírásra kerüljön a szerződés? 

Basky András polgármester 

Előkészítjük úgy dolgot, hogy a helyet kiválasztjuk, ha jön a levél, akkor ne legyünk 

felkészületlenek. A pénzügyi oldal lehet kérdéses, de még júliusban lehet változtatni 

úgy, hogy az ne okozzon problémát.  

Belusz László ÖB elnök 

Köszönjük szépen. Van-e még hozzászólás? Nincs. Megköszönöm a jelenlevők  

részvételét, a mai nyílt ülésünket ezennel berekesztem 16.09 órakor, munkánkat a 

továbbiakban zárt üléssel folyatjuk. 

 

K.mf. 

 

  Belusz László     Sebők Márta 

  ÖB elnök      ÖB tagja 

         jkv. aláírója 

  

 

 

 

    

 

 

 


